
Hlasovanie 
zo 6.  zasadnutia Mestského zastupite ľstva vo Svidníku, konaného d ňa 

20. augusta 2007  
__________________________________________________________________  

 
 
Prítomní: 
________  
 
 
1. MUDr. Marián Baja 
2. Mgr. Kamil Beňko 
3. RNDr. Anton Berežňák 
4. MUDr. Peter Blicha 
5. PaedDr. Štefan Čarný 
6. Ing. Ján Holodňák 
7. Eva Homzová 
8. Mgr. Jaroslav Ivančo 
9. Mgr. Vladimír Kaliňák 
10. MUDr. František Kruľ 
11. Ing. Miron Mikita 
12. PhDr. František Pochanič 
13. PaedDr. Jozef Poperník 
14. Vladislav Sluk 
15. Andrej Tyč 
16. MUDr. Nadežda Želizňaková 
 
Ospravedlnený: 
______________ 
 
1. Mgr. Pavel Olejár 
 
 
 
P r o g r a m : 
–––––––––––  
 
1. Otvorenie, schválenie programu, voľba  návrhovej komisie, 
    určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
2. Informácia o realizácii uznesení z piateho zasadnutia  
    mestského zastupiteľstva 
3. Informácia o poskytovaní zdravotníckej starostlivosti v Nemocnici  
    arm. gen. Ludvíka Svobodu vo Svidníku, n.o. 
4. Správa o plnení rozpočtu mesta Svidník za I. polrok 2007 
5. Vyhodnotenie plnenia rozvojového programu mesta Svidník za I. polrok 2007 
6. Informácia o vývoji nezamestnanosti v meste Svidník 
7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Svidník č. 4/2007, ktorým sa 
    vyhlasuje záväzná časť Územného plánu zóny Priemyselného parku Svidník-Juh 
8. Návrh na zmluvné prevody vlastníctva nehnuteľného majetku mesta Svidník 
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9. Informácia o pripravenosti základných škôl a školských zariadení na školský rok 
    2007/2008 v meste Svidník 
10. Diskusia 
11. Interpelácia poslancov 
12. Záver 
 
1. Otvorenie, schválenie programu, vo ľba návrhovej  komisie,  
     určenie overovate ľov zápisnice a zapisovate ľa 
    ____________________________________________________  
 
Hlasovanie o programe rokovania: 
   za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Program rokovania bol schválený.  
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
  
     Do návrhovej komisie primátor mesta  doporučil poslancov PaedDr. Jozefa 
Poperníka, Ing. Jána Holodňáka a MUDr. Nadeždu Želizňakovú. K predloženému 
návrhu neboli zo strany poslancov pripomienky. 
Hlasovanie:   za: 14  proti: 0 zdržalo sa: 2  nehlasovalo: 0 
Návrhová komisia bola zvolená v tomto zložení. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, PhDr. František Pochanič, Vladislav Sluk a Andrej Tyč. 
 
     Hlasovania sa zdržali: PaedDr. Jozef Poperník a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
2. Informácia o realizácii uznesení z piateho zasad nutia  
    mestského zastupite ľstva 
    ______________________________________________  
 
 
Ing. Ján Holod ňák, predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k bodu č. 2. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Uznesenie bolo schválené a tvorí prílohu tejto zápi snice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
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3. Informácia o poskytovaní zdravotníckej starostli vosti  
    v Nemocnici arm.  gen. L. Svobodu vo Svidníku, n.o. 
    __________________________________________________________   
 
Ing. Ján Holod ňák, predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k  bodu  č. 3. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
4. Správa o plnení rozpo čtu mesta Svidník za I. polrok 2007 
    ________________________________________________  
 
Predseda návrhovej komisie  – návrh na zakúpenie Zberného vozidla 
komunálneho odpadu s nadstavbou PRES na podvozku LIAZ 122.050 v celkovej 
cene 1 500 000,- Sk. 
Hlasovanie:  za: 13  proti: 0 zdržalo sa: 3  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený.  
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný,  Eva Homzová,  MUDr. 
František Kruľ, Ing. Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržali: Ing. Ján Holodňák, Mgr. Jaroslav Ivančo a Mgr. Vladimír 
Kaliňák. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh na vzatie úveru vo výške 8 600 000,- Sk na 
výstavbu malých kotolní v okrsku terajšej kotolne č. 5, ktorá je navrhovaná na 
zrušenie. Úver bude zabezpečený zmenkou mesta. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta Svidník na rok 
2007. 
Hlasovanie:  za: 15  proti: 0 zdržalo sa: 1  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
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Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ,  PhDr. 
František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. 
Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržal: Ing. Miron Mikita. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k bodu č. 4. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 1  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, PhDr. 
František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. 
Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržal: Ing. Miron Mikita.  
 
5. Vyhodnotenie plnenia rozvojového programu mesta Svidník za I. polrok 2007 
    _________________________________________________________________ 
 
 
Doplňujúci návrh poslanca Andreja Ty ča – návrh na premostenie ulice Hrabová 
a Makovická s tým, aby bolo pojaté do realizačného programu na rok 2008 a do 
rozpočtu na rok 2008. 
Hlasovanie:  za: 8  proti: 2 zdralo sa: 6  nehlasovalo: 0 
Návrh nebol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: Mgr. Kamil Beňko, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, 
Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, Ing. Miron Mikita, PaedDr. Jozef 
Poperník a Andrej Tyč. 
 
     Proti návrhu hlasovali: MUDr. Peter Blicha a MUDr. František Kruľ. 
 
     Hlasovania sa zdržali: MUDr. Marián Baja, RNDr. Anton Berežňák, Eva Homzová, 
PhDr. František Pochanič, Vladislav Sluk a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k bodu č. 5. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
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6. Informácia o vývoji nezamestnanosti v meste Svid ník 
    ______________________________________________ 
 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k bodu č. 6. 
Hlasovanie:  za: 15  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Neprítomný v rokovacej miestnosti: Mgr. Jaroslav Ivančo. 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová,  Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita, PhDr. 
František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. 
Nadežda Želizňaková. 
 
7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Svidn ík č. 4/2007, ktorým sa 
    vyhlasuje záväzná časť Územného plánu zóny Priemyselného parku 
    Svidník - Juh 
    _________________________________________________________________ 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k bodu č. 7. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
8. Návrh na zmluvné prevody vlastníctva nehnute ľného majetku mesta 
    ___________________________________________________________ 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k odpredaju pozemku pre MUDr. 
Miroslava Jánošíka, bytom Svidník, Mládeže 495/7. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k odpredaju pozemku pre 
Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a.s. Košice. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 



 6 

     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k odpredaju pozemku pre Štefana 
Kocura, bytom Svidník, T.H.Ševčenka 23/11. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
   Odpredaj pozemku pre Ing. Jozefa Capka. 
 
Pozmeňujúci návrh poslanca Mgr. Kali ňáka – zníženie navrhovanej ceny 
pozemku na 800,- Sk/m2. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0 zdržalo sa: 9  nehlasovalo: 0 
Pozmeňujúci návrh nebol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: Mgr. Kamil Beňko, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, 
Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, Ing. Miron Mikita a Andrej Tyč. 
 
     Hlasovania sa zdržali: MUDr. Marián Baja, RNDr. Anton Berežňák, MUDr. Peter 
Blicha, Eva Homzová, MUDr. František Kruľ,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. 
Jozef Poperník, Vladislav Sluk a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Pozmeňujúci návrh poslanca Mgr. Ivan ča – odpredaj pozemku pre Ing. Jozefa 
Capka v pôvodnom navrhovanom uznesení bez podmienky viazanosti. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0 zdržalo sa. 9  nehlasovalo: 0 
Pozmeňujúci návrh nebol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: Mgr. Kamil Beňko, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, 
Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, Ing. Miron Mikita a Andrej Tyč. 
 
     Hlasovania sa zdržali: MUDr. Marián Baja, RNDr. Anton Berežňák, MUDr. Peter 
Blicha, Eva Homzová, MUDr. František Kruľ,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. 
Jozef Poperník, Vladislav Sluk a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Pozmeňujúci návrh uznesenia poslanca MUDr. Baju – odpredaj pozemku pre Ing. 
Jozefa Capka s tým, že „Ak kupujúci nezačne s výstavbou podnikateľského centra do 
dvoch rokov od schválenia kúpy pozemku, mesto odstúpi od kúpnej zmluvy 
a finančné prostriedky vráti kupujúcemu znížené o zmluvnú pokutu vo výške 10 %.“ 
Hlasovanie:  za: 14  proti: 0 zdržalo sa: 2  nehlasovalo O 
Pozmeňujúci návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu  tejto zápisnice. 
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     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová,  Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita,  PhDr. 
František Pochanič,  Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržali: Mgr. Jaroslav Ivančo a PaedDr. Jozef Poperník. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k odpredaju pozemku a sociálno-
prevádzkovej budovy súp. č. 365 s príslušenstvom na ul. Festivalovej. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo,  Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k zmene podielu na rozostavanej 
výpravnej budove SAD. 
Hlasovanie:  za: 15  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Neprítomný v rokovacej miestnosti: Mgr. Jaroslav Ivančo. 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová,  Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita,  PhDr. 
František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. 
Nadežda Želizňaková. 
  
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k informácii o stave 
majetkoprávneho usporiadania pozemkov na IBV nad SPP. 
Hlasovanie:  za: 14  proti: 0 zdržalo sa: 2  nehlasovalo: 0 
Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Mgr. 
Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk 
a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržali: Ing. Miron Mikita a Andrej Tyč. 
 
9. Informácia o pripravenosti základných škôl a ško lských zariadení 
    na školský rok 2007/2008 v meste Svidník 
    _________________________________________________________  
 
Predseda návrhovej komisie – návrh uznesenia k bodu č. 9. 
Hlasovanie:  za: 15  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Neprítomný v rokovacej miestnosti: PaedDr. Štefan Čarný. 
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Návrh uznesenia bol schválený a tvorí prílohu tejto  zápisnice. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha,  Ing. Ján Holodňák, Eva Homzová, Mgr. Jaroslav 
Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita,  PhDr. 
František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. 
Nadežda Želizňaková. 
 
10. Diskusia 
      ________  
 
Návrh poslanca MUDr. Baju – schválenie odmeny za I. polrok 2007 pre RNDr. 
Antona Berežňáka, zástupcu primátora mesta Svidník. 
Hlasovanie:  za: 12  proti: 0 zdržalo sa: 4  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko,  MUDr. Peter Blicha, 
PaedDr. Štefan Čarný,  Eva Homzová, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita,  
PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč 
a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržali: RNDr. Anton Berežňák, Ing. Ján Holodňák, Mgr. Jaroslav 
Ivančo a Mgr. Vladimír Kaliňák. 
 
Návrh primátora mesta – ukončenie diskusie. 
Hlasovanie:  za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh  bol schválený. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja,  Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita,  PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, 
Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
 


